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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Írásbeli választ igénylő kérdés !

dr. Kövér Lászl ó
az Országgyűlés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy ű lésrő l szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ől szóló
10/2014 . (II. 24 .) OGY határozat 124. § (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtani dr. Pintér
Sándor belügyminiszterhez

„Mi lesz a rendvédelmi szerveknél dolgozó közalkalmazottak sorsa? ”

címmel, amelyre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

A Belügyminisztérium január 30-án a Kormány honlapján közzétette a rendvédelmi szervek hivatásos

állományának szolgálati jogviszonyáról szóló törvény tervezetét (továbbiakban : Tervezet) . A közzétett
normaszöveg feltehetően (és remélhetőleg) még számos ponton módosulni fog, mielőtt
törvényjavaslatként benyújtanák az Országgyű lésnek . Azonban már a jogszabály-előkészítés jelenleg i
stádiumában hasznos és indokolt megismerni, hogy egy-egy kevéssé érthet ő, ellentmondásos vagy
éppen vitatható rendelkezés mögött milyen jogalkotói szándék húzódik meg .

A hatályos szabályozással szemben a Magyar Rendvédelmi Kar tagjai között a Tervezet nem nevesít i
a közalkalmazottakat . A Tervezet egészét áttekintve, illetve az egyes ágazati törvények módosításá t
látva arra a kormányzati szándékra lehet következtetni, hogy hosszabb távon a rendvédelmi szervekné l
nem kívánnak közalkalmazottakat foglalkoztatni .

Kérdezem Miniszter Urat, hogy valóban a közalkalmazotti jogviszonyban ellátott munkakörö k
csökkentését, illetve felszámolását tervezi a Kormány a rendvédelmi szerveknél? Ha igen, kérem,
tájékoztasson, mi lesz a jelenleg rendvédelmi szerveknél dolgozó közalkalmazottak sorsa! Kik é s
milyen jogviszonyban fogják ellátni a jöv őben a közalkalmazottak feladatait?

Budapest, 2015 . február f .

dr. Harango i amá s

országgyű lési képviselő
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